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Plats och tid 
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Ingegerd Bennysson (KGA)  
Maria Haglund (AF)  
Anita Bohlin-Neuman (DGF) 
Muris Beslagic (RÖL) 
  

Övriga deltagande Mari Cedervall (förbundschef) 
Madelein Mattsson (ekonom) 
Marina Wesström (ekonom) 
Alf Rosberg (RÖL) 
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 Madelein Mattsson 
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 Ingegerd Bennysson  
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 Anita Bohlin-Neuman 
   

ANSLAG/BEVIS 

 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
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Datum för 
anslags publicerande 

 Datum för 
anslags nedtagande 

 

Förvaringsplats 
för protokollet 

Kommunstyrelsens Hus Karlskoga 
  Underskrift   

 Madelein Mattsson 
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§ 42 Mötets öppnande 
 
Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 
§ 43 Godkännande av dagordning 
 
Dagordningen godkändes med följande ändringar. Tillägg av ett beslutsärende, Ansökan 
AME. Styrelsen bestämde även att ta beslutsärendena först då några personer var tvungna att 
avvika tidigare. 
 
§ 44 Val av protokolljusterare 
 
Till justerare utsågs Anita Bohlin-Neuman. 
Till sekreterare utsågs Madelein Mattsson. 
 
§ 45 Föregående protokoll 
 
Protokoll från 2018-05-15 signerades. 
Protokoll från föregående möte 2018-09-11 kommer att signeras av ordförande vid nästa 
möte.  
 
§ 46 Rapportering förbundschef/ekonom 
 
Rapportering förbundschef 
Mari har tittat på diverse statistik och gav information kring det.  Av Finsams 200 inskrivna 
deltagare är det 114 stycken som har fullgjord gymnasieutbildning och 11stycken har 
högskoleutbildning.  
Mari har även tittat på under hur lång tid individer har funnits i offentlig försörjning,  
 

Antal 
år  

Antal 
personer 

1 56 
2 44 
3 34 
4 25 
5 14 
6 9 
7 6 
8 1 
9 6 

Mer än 
9 

17 

 
Utöver dessa saknar 72 stycken individer offentligt stöd, det vill säga man lever t.ex. hemma 
hos sina föräldrar eller tillsammans med en sambo, make eller maka. 
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Ingegerd och Mari har varit på möte där förbundschefer och ordföringar i länet deltar. Man 
följde upp det som diskuterats tidigare. Bland annat resonerade man om vilket namn som ska 
användas för det som hos oss benämns Coachingteam. Denna verksamhet heter olika hos 
samtliga förbund och upplevs som förvirrande och svårt hos medlemmar. Under mötet 
beslutades att förbundscheferna ska skapa en gemensam rubrik eller en kortare beskrivning 
som kompletterar verksamhetsnamnet.  Alternativet är att verksamheten borde ha ett 
gemensamt namn för att det ska bli lättare för andra. 
 
Vidare diskuterades medelstilldelningen. Staten finansierar samordningsförbunden historiskt 
med samma summa medel och samtidigt har det tillkommit fler förbund som ska dela på 
denna pott pengar. Enligt den nya modellen som gäller från och med 2016 minskades bland 
annat Degerfors/Karlskogas förbunds tilldelning medan Örebro och Norr fick ökad tilldelning. 
Samordningsförbunden i Örebro län är eniga om att överstigande statliga medel för 2019 som 
tilldelats Lekeberg/Örebro ska fördelas solidariskt mellan samordningsförbundet Sydnärke 
och Finsam Degerfors / Karlskoga. Raed undersöker frågan vidare. 
 
Vidare diskuterades frågan om vikten av likartad redovisning mellan förbunden och 
förbundscheferna har fått i uppdrag att skapa en gemensam redovisningsmall. 
Förbundscheferna ska redovisa gemensamt, med samma variabler på medlemsamråd samt i 
årsredovisningar. Även korta case kan illustreras gemensamt. Något förbund reserverar sig för 
att redovisa kostnaden per deltagare och år.   
 
Under mötet pratade man även om gemensam ansökan om ESF-medel. Cheferna och 
ordföringarna är enade om att det krävs en gemensam ESF administratör. En gemensam träff 
på länsnivå ska planeras. Vidare bör ”länsförbundet” vara ägare och finansiär när ansökan till 
ESF görs. 
 
Carina Holm har påbörjat sin samordnartjänst på 50%. Huvudsysselsättningen är att skapa ett 
effektivare coaching team. Carina har intervjuat samtliga coacher för att få en bild över vad 
alla tycker. Andra delar som Carina kommer hantera är att var sammankallande till möten, 
leda dessa och föra protokoll. Hon kommer vara ansvarig för SUS och statistik tillsammans 
med Lena Westgård.  
 
Partnerskapsmöte i Bildas lokal i Örebro. Diskuterade utförandet av en regional enkät om 
civilsamhälle och social ekonomi. Därefter ska en sammanställning göras över länets 
föreningar och sociala företag. 
  
Mari har påbörjat fortsättningsutbildningen i ledarskap som är kostnadsfri via Unionen, 
Utveckla ditt ledarskap. 
 
Mari har signerat kontraktet för nya lokalerna hos Amasten. Inflyttningsdatum är framflyttat 
till 2019-01-31. Kostnaden är på 28 000 kr i månaden, exkl. moms och skatt för båda 
lokalerna. 
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Finsam Degerfors / Karlskogas lokala Samverkansdag med Åsa Kadowaki blev lyckad med 
180 deltagare. Karlskoga tidning var där och publicerade ett reportage. Mari berättade kort 
vad Åsa föreläste om. 
 
Styrelsen har beviljats ansvarsfrihet från Försäkringskassan.  
 
Samordningsförbunden i Örebro län har gemensamt arrangerat Mässa, mingel och 
föreläsningar för 5 året i rad. Det kom ca 180 deltagare. Bland annat hade vi med utställare 
från våra team och andra samverkansparter fanns på plats. Mari berättade kort om vilka som 
föreläste och vad de föreläste om.  
 
Mari har träffat Prisma, Liisa och Monica, gällande styrelsens efterfrågan av en tydlig 
handlingsplan. 
 
Mari har varit på möte med Örjan på Activa gällande samverkan i utlysning från socialfonden. 
Regionen och kommunerna är intresserade. 
 
Rapportering ekonomi 
 
För oktober månad ligger riktvärdet på 83%. 
Administrationsdelen ligger på 78% och Coachtingteamet ligger på 75%. Vad gäller CT har 
inte alla fakturor som tillhör oktober månad registrerats då de nyligen kommit. När dessa 
registrerats hamnar vi troligtvis över 80% och närmare 90%.  
 
§ 47 Verksamhet- och budgetplan 2019 BESLUTSÄRENDE 
 
Mari gick igenom Verksamhet- och budgetplanen för 2019. Sidan 8, avsnitt 7 utvärdering, 
första raden ”Målet är att minst 25% ska nå en tydligare väg mot egen försörjning genom 
studier, arbete eller att stå arbetsmarknaden till förfogande.” Beredningen har föreslagit att 
målet ska sättas högre då vi redan når det idag. Styrelsen diskuterade målet och kom fram till 
att det ska vara motiverande. Styrelsen tycker att målet ska höjas till 30%.  
 
Marina presenterade den ekonomiska delen i planen där budgeten lagts med ett negativt 
resultat. Styrelsen diskuterade kring minusresultatet. Eftersom vi har ett överskott sedan 
tidigare på ca 1,6 miljoner är det inte något problem.   
 
Styrelsen godkände Verksamhet- och budgetplanen för 2019 med ovan ändring. 

 
§ 48 Behörighet bank BESLUTSÄRENDE 
 
Styrelsen beslutade att ge Marina Wesström behörighet till banken och avsluta Madelein 
Mattsson. 
 
Marina berättade att Nordea från och med juli 2018 tar ut räntekostnader på grund av 
minusränta. Idag ligger den på cirka 2 000 kr i månaden. I och med detta har vi kontaktat 
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Swedbank. Swedbank erbjuder personlig service och idag tar de inte ut några räntekostnader 
vid minusränta. Styrelsen beslutade att Finsam byter bank från Nordea till Swedbank. 
 
Firmatecknare är ordförande Ingegerd Bennysson och förbundschef Mari Cedervall. 
Firmatecknarna får teckna firman var för sej. 
 
Marina Wesström och Per Nordin har båda full behörighet till banken, Nordea och senare 
Swedbank. Ekonomerna får utföra samtliga bankärenden var för sej. 
 
§ 49 Ansökan AME 2019 BESLUTSÄRENDE 
 
Nils Varg har presenterat ansökan via AME på Finsams planeringsmöte. Idag finns inte något 
gemensamt uppföljningssystem för unga. Av denna anledning har kommunerna fått söka 
medel för att använda ett sådant vilket ska göras gemensamt i Karlskoga och Degerfors. För 
den person som ska vara projektledare kommer Karlskoga kommun betala 50% av lönen, 
Degerfors 25% och AME har föreslagit att Finsam ska gå in med 37.800 kr 
 
Styrelsen vill veta mer om detta för att kunna ta ett beslut. Mari bjuder in Tina Motin och Nils 
Varg till nästa styrelsemöte. 
 
Styrelsen återremiterar ärendet för mer information. 
 
§ 50 Övriga ärenden 
 
Inga övriga ärenden. 
 
§ 51 Kommande möte 
 
Nästa möte är 4 december 12:00 till 16:00 
 
 
 
Mötet Avslutas 
 


